

Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 5 juli 2023

Aanwezig: Goof Buijs (voorzitter); Sicco Weertman; Ruud Kroon (penningmeester); Eric Bosman en Johanna Huizer (verlaat, notulist)

Afwezig: Arda Wolterbeek Muller (met bericht)

Gast: Cor Te Boekhorst

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn 2 agendapunten bij gekomen, worden behandeld bij punt 5 Wat ter tafel komt....

2. Concept notulen d.d. 7 juni 2023

*** tekstueel blz 1: geen op-aanmerkingen

*** tekstueel blz 2: geen op-aanmerkingen

n.a.v. rondvraag van Cor over schoonmaken fietstunnel. Ruud: loopt stuk op zijn contacten met de gemeente. Na twee reminders krijgt hij nog steeds geen reactie. **Actie Cor: hij stuurt een mail aan de gemeente medewerker. Actie Goof: hij polst bij de burgemeester**

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van:

*** komen terug bij punt 4

4. Werkgroepen

***Ruud heeft een stuk geschreven:Geheimhouding, Integriteit en Communicatie. Algemene conclusie: goed stuk! Cor heeft aanvulling bij integriteit.Voorstel om mogelijke toe te voegen bij zinsnede 4: “ meldt elke vorm van mogelijke belangenverstremgeling”, etc.

Allen akkoord, wordt aldus gewijzigd. Het stuk Geheimhouding, etc wordt vastgesteld. Wordt geplaatst op DR site onder hoofdje Bestuur via Rombout. **Actie: Johanna**

Ihkv communicatie stuurt Goof de dr-zwaan naar Johanna om te gebruiken op briefpapier.

Actie:Goof

- Onderdoorgang. We wachten met spanning 6 juli a.s. af. Staan we met onze Onderdoorgang in het coalitie-akkoord?
- Verkeer. Er valt veel te bespreken. 6/8 volgende bijeenkomst. Zijn benieuwd naar de uitkomst van de verkeersenquête, tot nu toe paar reacties.
Punt dat Debbie inbracht wordt meegenomen in de te verzamelen punten uit de verkeersenquête. Cor bekijkt de precieze situatie aldaar. Johanna laat dit aan Debbie weten.
Actie: Cor/Johanna.
- Touringcar-problematiek. Als eerste laat Cor weten, dat de buschauffeur altijd verantwoordelijk blijft voor waar zijn/haar bus gaat en staat! Cor neemt over de parkeer-problematiek weer contact op met de gemeente. Belangrijk is ook om een alternatief te hebben en dat hebben we (nog) niet. Eric voegt toe, dat het onderliggende item van de veiligheid eigenlijk niet genoemd wordt. Wat weegt zwaarder in dezen? De veiligheid van de kinderen of bv het verlies van klanten voor de horeca in het dorp, als we geen bussen met toeristen meer zouden willen toestaan, omdat we geen parkeermogelijkheden hebben. Afspraak: de werkgroep Verkeer bespreekt dit en komt terug met een voorstel in de DR-vergadering. Nog een item waar de werkgroep zich mee bezig moet houden is het sluipverkeer van de Port van Amsterdam. Hoe zorgen we ervoor dat het verkeer via M'dam rijdt en *niet* via Broek Zuid. Cor neemt dit mee in zijn contact met de Provincie en Poort van Amsterdam. **Actie: Cor**
- Wonen. Geen voortgang te melden. Start bouw op KEBO terrein waarschijnlijk eind 2023.

5. Wat verder ter tafel komt.

*** Begroting 2023. Wat goed dat we voor het eerste een echte begroting hebben!!

Ruud: door het verzaken van de administrateur van het Broekerhuis hebben we al sinds 2022 geen rekeningen gekregen en dus kunnen betalen. Er doet zich nu het verschijnsel voor dat er verschillende bedragen worden genoemd, die betaald zouden moeten worden. Bij de start na corona was de afspraak met de waarnemend penningmeester dat we €45,- zouden betalen, en evt voor koffie, maar die werd door ons bijna niet gedronken. Penningmeester nu hoort €60,- per vergadering plus koffie. Verwarring alom. Ruud en Johanna gaan na de vergadering met J. in gesprek hierover. **Actie: Ruud/ Johanna**

*** De factuur van webhosting Vevida/Yourhosting is door Johanna doorgestuurd naar Rombout, zoals voorgaande jaren. 2023 nu betaald door Rombout, maar Yourhosting erg duur geworden. Voorstel van Rombout, dat hij dit overneemt. In vergadering van 7 juni j.l. besproken en akkoord bevonden, vanaf 2024 doet Rombout ook deze klus. Veranderingen in bestuur, etc etc gaan we vanaf 2024 dus doorgeven aan Rombout.

*** punt Debbie besproken bij werkgroep Verkeer.

*** punt Goof. De Volgermeer kent een behoorlijke grote groep vrijwilligers(80!), die ieder jaar weer in actie komen. Wel is nu het idee ontstaan om van de Volgermeer een vereniging te maken, waar men lid van kan worden. Want de vraag blijft : hoe kunnen we meer omwonenden/direct betrokkenen enthousiasmeren voor het onderhoud van de Volgermeer? Amsterdam, als eigenaar van de grond is er niet echt mee bezig. Verschillende dorpsraden hebben al aangegeven lid te willen worden. Wij, Dorpsraad Broek ook? Ja, we besluiten lid te worden. Goof houdt ons op de hoogte van de ontwikkelingen. Wordt vervolgd.

6. Rondvraag

** waarom staat Eric nog niet op de DR site bij het bestuur? Omissie, excuus. **Actie: Johanna**

** laten we vergadering op 6 september doorgaan of verplaatsen , Goof kan niet aanwezig zijn? Volgende DR-vergadering blijft op 6 september a.s.

** de landelijke sociaal advocatuur heeft dringend behoefte aan een noodinvestering. Heeft dit effecten voor ons als “doorgeefluik” voor het Juridisch Spreekuur, hier in Broek? Johanna vraagt na bij Hilmar en Carlo, “onze” 2 advocaten , die de gefinancierde rechtsbijstand hier in Broek doen. **Actie: Johanna**

Er geen vragen meer zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21.25

Volgende Dorpsraadvergadering woensdagavond 6 september 2023